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شماره

صفحه

روزنامه

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: دستورات قضایی لازم برای بررسی علت و منشأ مسمومیت دانشجویان دانشگاه خوارزمی صادر شده 
است.

البرز در رابطه با مسمومیت تعدادی از دانشجویان دانشگاه خوارزمی کرج اظهار کرد:  حسین فاضلی هریکندی رئیس کل دادگستری استان 
روز گذشته حدود ۱۶۰ نفر از دانشجویان دانشگاه خوارزمی کرج با علائم شکم درد و مسمومیت به مرکز درمانی دانشگاه مراجعه کردند که 

خوشبختانه مورد خاصی نبوده و تمام دانشجویان به صورت سرپایی درمان شدند.
به گزارش میزان، فاضلی هریکندی بیان کرد: دستورات قضایی لازم برای بررسی علت و منشأ مسمومیت دانشجویان دانشگاه خوارزمی صادر 

شده است.

دادستان کل کشور درخصوص فیلترینگ گفت: بنده امروز هم پای مسئله 
فیلتر کردن ها ایستادم و خیلی فحش خورده ام؛ ما امروز یک وی پیان را 
می بندیم، بلافاصله با روش دیگر آن هم از خارج از کشور در اختیار قرار 
می گیرد. یا بایستی کلًا فضای مجازی را ببندیم که نه مورد تأیید مسؤولین 

عالی نظام هست، نه امروز امکانش هست.
حجت الاسلام والمسلمین منتظری »دادستان کل کشور« شامگاه ۱۰ آذر، 
به همت  اغتشاشات اخیر« که  ابعاد جنگ ترکیبی در  در نشست »تبیین 
تبلیغات اسلامی برگزار شد، عنوان کرد:  تبلیغی دفتر  معاونت فرهنگی و 
یکی از مهم ترین مسائل کشور »جهاد تبیین« است و اساس دین هم از ابتدا 
تبیین بوده و پیامبر )ص( پیامبرِ تبیین است و قرآن یکی از نام هایش تبیان 

و این کتاب، کتابِ تبیین است.
 وعده دادستان کل کشور برای رسیدگی به وضعیت حجاب در جامعه

 وی به تلاش مسئولان برای ساماندهی به وضعیت کنونی حجاب در جامعه 
گفت: شما عزیزان وقتی شاهدید مسئله بی حجابی در شهرها دارد خودش را 
نشان می دهد رنج می برید و این بحق است، اما تصور می کنید که مسئولین 
مربوطه هم ساکت نشسته اند؟ من به عنوان کسی که در میدان این مسئله 
هستم، عرض می کنم که هم مجلس و هم قوه قضاییه دارند کار می کنند، 
برای مثال همین دیروز جلسه با کمیسیون فرهنگی مجلس داشتیم و ظرف 

یکی دو هفته آینده نتایجی را ملاحظه خواهید کرد.
 وی افزود: ما به سرعت در حال کار بر روی موضوع حجاب هستیم و 
بکار  را  مدبرانه  راه حل  می بریم که یک  به کار  داریم  را  تلاشمان  تمام 
ببریم که با این پدیده که دل همه را به درد آورده، مقابله کنیم. حوزه های 
اجرایی، مسئولین فرهنگی  از دستگاه های  باید  علمیه و خانواده های شهدا 
و... به شدت مطالبه کنند و این مسئله مؤثر است. دستگاه قضایی به تنهایی 

نمی تواند کاری انجام دهد و این کار جمعی باید انجام شود.
 وی خطاب به حوزویان گفت: درخصوص مسئله بدحجابی فریاد بزنید و 
مطالبه کنید. در سخنرانی ها، در مقاله ها و در مصاحبه ها مطالبه کنید و تنها 

این را نخواهید که دستگاه قضایی کاری کند. 

مورد  در  جمهور  رئیس  اخیراً 
بودن کیفیت  پایین  از  جلوگیری 
استاندارد  سازمان  گفت:  کالاها 
کالاهای  با  قاطع  برخورد 
پایین  باکیفیت  و  غیراستاندارد 

داشته باشد.
ما در تحلیلی که ذیل آن داشتیم، 
اکثر  متاسفانه  که  کردیم  تاکید 
کیفیت  با  داخل  تولید  کالاهای 
هم  کسی  و  می شوند  ارائه  پایین 
نمی کند.  مؤثر  برخورد  آنها  با 
و  کیفیت  بی  کالاهای  جمله  از 
مسئولان  همه  که  غیراستاندارد 
پلیس  ویژه  به  و  کشور  ارشد 
اعتراف  و  اذعان  آن  بر  راهور 
و  ساخت  خودروهای  دارند، 
از  که  است  کشور  داخل  مونتاژ 
آنها به عنوان ارابه های مرگ یاد 

می کنند.
و  مردم  تأکیدات  همه  با  چرا 
راه  خودروسازان  باز  مسئولان، 
گوششان  و  می روند  را  خود 
نیست؟  هیچکس  حرف  بدهکار 
به قول یکی از نمایندگان مجلس 
ولی  می دهند  »بنز«  پول  مردم 

»تیبا« سوار می شوند.
از  که  نیست  مردم  حق  آیا 
عناصر  و  اجحافات  و  ظلم  این 
و  کنند  شکایت  مرگ آفرین 

»کیفیت«  در  تجدیدنظر  خواهان 
تولید  خودروهای  »قیمت«  و 

داخل شوند؟
خودرو  نباید  ایران  مردم  چرا 
باشند  داشته  باکیفیت  و  مطمئن 
در  خانواده هایشان  و  خودشان  و 
هنگام مسافرت با این خودروها با 
هر  از  و  کنند  سفر  آسوده  خیال 

دغدغه و بلایی به دور باشند؟
و  قدرت  چقدر  خودروسازان 
نفوذ دارند که حتی به اعتراضات 
وقعی  هم  جمهور  رئیس  و  رهبر 
می روند؟  را  خود  راه  و  نمی نهند 
آنها  به  متصل  شبکه های  و  اینها 
تسلیم  می خواهند  کی  بالاخره 
مطالبات بر حق یک ملت شوند؟ 
در هر کشور دیگری بود تاکنون 
شده  پلمپ  کارخانه ها  گونه  این 
با  آن  مدیران  و  عوامل  و  بود 
قضایی،  دستگاه  به  مردم  شکایت 
و  مصدومین  جانباختگان،  دیه 
آنها  از  را  تصادفات  مالباختگان 
استمرار  اجازه  و  بودند  گرفته 
را  خودروهایی  چنین  تولید 
نمی دادند. کاش مسئولان کشوری 
و مدعی العموم وارد میدان می شدند 
را  خودروها  این  تولید  اجازه  و 
راحتی  نفس  مردم  تا  نمی دادند 

بکشند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

به قلم مدیرمسئول

از هر دری کلامی

دادستان کل:

شیب تند کاهش کیفیت خودروهای 
داخلی

روسیه در اوکراین از سلاح بی اثر 
اتمی استفاده می کند

از اصلاحات مهمی  اقتصادی مجلس گفت: یکی  نایب رئیس کمیسیون 
که باید در عرصه اقتصادی انجام شود، شفاف سازی نظام ارزی و مردمی 

شدن اقتصاد است.
شهباز حسن پور در گفتگو با خبرنگار مهر، با تاکید بر اینکه لازم است 
در عرصه اقتصادی اصلاحات جدی انجام شود، گفت: برای مثال، باید در 

مسائل اقتصادی هر چه سریع تر شفاف سازی صورت گیرد.
وی بیان کرد: یکی از زمینه هایی که نیازمند شفاف سازی است، مربوط به 
نظام ارزی کشور است. علاوه بر این، تیم اقتصادی دولت و بانک مرکزی 

باید اقدامات ویژه تری برای ایجاد ثبات در بازار ارز انجام دهند.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه 
مبنای  اقتصاد  اداره کرد، گفت:  به صورت دستوری  نمی توان  را  اقتصاد 
که  شاهدیم  متأسفانه  اما  دارد،  را  تخصصی خاص خودش  و  فنی  علمی، 
کار  دستوری  نگاه  با  اقتصاد  درباره  بیشتر  دولت  مجموعه های  از  برخی 
می کنند که یکی از اصلاحاتی که باید در عرصه اقتصاد انجام شود، آن 
شدت  به  الساعه  خلق  بخشنامه های  و  دستورالعمل ها  صدور  از  که  است 

پرهیز شود.
در  متأسفانه  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  سیرجان  مردم  نماینده 
مسائل اقتصادی می بینیم که برخی از وزارتخانه ها و دولتمردان به صورت 
جزیره ای عمل می کنند و هر وزارتخانه ای مسائل خاص خودش را پیش 
می برد، در حالی که باید پنجره واحد اقتصادی مورد توجه قرار گیرد و در 

این زمینه ما قانون مصوب داریم که باید اجرایی شود.
قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و  حسن پور گفت: علی رغم آنکه 
کار به تصویب رسیده است، اما الان افراد برای دریافت یک مجوز ساده 
باید به حداقل ۱۶ اداره، نهاد و سازمان مراجعه کنند که یکی از اصلاحات 
کار  و  کسب  مجوز  صدور  باید  که  است  آن  اقتصاد  عرصه  در  اصلی 

تسهیل شود.
وی اظهار داشت: در بحث اقتصاد باید از مشارکت مردم نهایت استفاده را 
ببریم و متأسفانه هنوز شاهد اقتصاد دولتی هستیم. باید اقتصاد دولتی کنار 

برود و اقتصاد ما باید مردمی شود.
در  کرد:  تاکید  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس  نایب 
برنامه هفتم توسعه می توان یکسری اصلاحات اقتصادی را مدنظر قرار داد 
که لازم است دولت هر چه سریع تر لایحه برنامه هفتم توسعه را با رویکرد 

جدید به مجلس شورای اسلامی ارائه کند.

 نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس:

پاک فطرت در نشست مدیران حوزه های علمیه 

فارس تاکید کرد؛

مشکلات اقتصادی با ترویج فرهنگ
کار و تلاش حل می شود

خبر جنجالی از جام جهانی قطر

بازیکنان تیم ملی شب بازی با آمریکا ، 
حواله واردات ماشین گرفتند

فوت  با  رابطه  در  چرا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  جمهور  رئیس  معاون 
نهادهای  ابتدا موضع گیری نشد، گفت: طبق گزارش  امینی همان  مهسا 
اطلاعاتی، از کنار تخت بیمارستان اولین خبر مخابره می شود، در حالی که 
هنوز ابعاد ماجرا مشخص نبود، بر این اساس، امکان پذیر نبود که همان 
اول این مسئله اطلاع رسانی شود که البته بعد از مشخص شدن ماجرا این 

مسئله اطلاع رسانی شد.
به گزارش ایسنا، سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی در نشست با دانشجویان 
دانشگاه فرهنگیان سیستان و بلوچستان اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب 
برای بررسی دقیق مسائل و اتفاقاتی که در سیستان و بلوچستان رخ داده 

بود یک هیئت عالی اعزام کردند.
 معاون رئیس جمهور گفت: دشمنان برای مقابله با نظام ابتدا می خواستند 
مردم را نسبت به کارکردهای انقلاب اسلامی و مدل حکومتی مبتنی بر 

ولایت فقیه، بدبین کرده و سپس مردم را از حکومت جدا کنند.
 وی افزود: این نوع عملیات جداسازی مردم از حکومت را جنگ شناختی 
می گویند که در جنگ شناختی، صف حمله دیده نمی شود و آثار مخرب 

بسیار زیادی دارد.
روایت های  افراد  شناختی،  جنگ  در  کرد:  تصریح  هاشمی  قاضی زاده   

مختلفی را می شنوند و این روایت تبدیل به باور و سپس تبدیل به رفتار 
می شود که دشمن این مسئله را در ایران اسلامی در دستور کار خودش 

قرار داده تا به اهداف شوم خودش برسد.
 وی بیان کرد: قبل از اینکه به مسائل مربوط به فوت مهسا امینی و کیان 
پیرفلک بپردازیم باید ابتدا به این پرداخته شود که چرا پذیرش و سطح 
باورپذیری این گونه روایتگری در جامعه بالا رفته و روایتگری رسمی 

مورد پذیرش قرار نمی گیرد.
 معاون رئیس جمهور تاکید کرد: وقتی کسانی بتوانند روایت های رسمی 
را بی اعتبار و به آن خدشه وارد کنند بستری ایجاد می شود که جامعه را 
عمل  شفاف  باید  ما  کرد:  تاکید  هاشمی  قاضی زاده  می کند.  تنش  دچار 
کنیم و اگر جایی اشتباه کردیم باید بپذیریم و معذرت خواهی کنیم مثل 
ماجرای هواپیمای اکراینی که فرمانده هوافضای سپاه آمد و اعلام کرد 
که ما اشتباه کردیم و پذیرفتیم.قاضی زاده هاشمی تصریح کرد: از زمانی 
که مسئولیت گرفتم ۱۳ تجمع ایثارگران برگزار شد که خواسته های آنان 
مورد بررسی قرار گرفت، بسیاری از خواسته های آنان محقق شد و برخی 
اغتشاش  موارد  این  از  اما در هیچ کدام  نرسید،  به سرانجام  موارد هم  از 

صورت نگرفت.

معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران:    

  امکان نداشت همان اول در رابطه با فوت مهسا امینی اطلاع رسانی شود

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر شیراز گفت: تهیه طرح جامع حفظ و نگهداری و توسعه باغات شیراز 

در دستور کار قرار گرفت. 
شهر  اسلامی  شورای  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مالکین و  مدیران شهرداری،  با حضور  شیراز مسعود زارعی در جلسه ای 
میرآب های قنوات شهر شیراز به بررسی راهکارهای احیای قنوات شهر 
پرداخت و بر ضرورت تشکیل و راه اندازی دبیرخانه پیگیری موضوعات 

باغات به صورت ماهیانه و مستمر تأکید کرد.   
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر شیراز عنوان کرد: با توجه به اشتراک موضوع بین حوزه شهرسازی 
و خدمات شهری، حوزه شهرسازی باید با نظارت و اعمال ضوابط قانونی 
در جهت مصون ماندن باغات از ساخت و سازهای بی رویه اقدام نماید و 
همچنین حوزه خدمات شهری باتوجه به متولی بودن بایستی نسبت به حفظ 

و نگهداری و توسعه فضای سبز شهر شیراز تلاش کند.  
زارعی عضو شورای اسلامی شهر شیراز خاطرنشان کرد: به منظور حفظ 
در  باغات  این  بالقوه  ظرفیت  از  استفاده  و  شیراز  باغات  از  نگهداری  و 
پاکیزگی هوای شهر، اداره حوزه استحفاظی باغات ملزم است با هماهنگی 
حوزه شهرسازی و خدمات شهری لایحه پیشنهادی خود را با موضوع طرح 
جامع حفظ و نگهداری و توسعه باغات با هدف احیای قنوات شهر شیراز را 
تهیه و به شورا ارائه دهد.این عضو شورا گفت: به منظور دستیابی به اهداف 

احیاء قنوات و پیگیری موضوعات اداره حوزه استحفاظی باغات شهرداری 
با همکاری سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری و شهرداری های مناطق 
یک، شش و ده، اداره مهندسی آب و اداره تخلفات شهری و مالکین و 
میرآب های قنوات نسبت به تشکیل و راه اندازی این دبیرخانه اقدام نمایند.
با همکاری و  باغات  استحفاظی  اداره  این جلسه اضافه کرد:   زارعی در 
شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  آب،  مهندسی  اداره  هماهنگی 
باید به جهت  از مالکین و میرآب های قنوات شیراز  و همچنین دعوت 
ضرورت بررسی و چگونگی ایجاد اتحادیه باغداران قصردشت یا شرکت 
تصمیمات  به  قانونی  بخشی  هویت  هدف  با  قصردشت  باغداران  تعاونی 

اتخاذ شده اقدام و پیگیری نمایند.
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورا همچنین با 
اشاره به اینکه شهرداری شیراز با همکاری سازمان جهاد کشاورزی بایستی 
به منظور ایجاد انگیزه در مالکین و تحول در باغات قصردشت نسبت به 
اقدام  بومگردی  به روش  قصردشت  باغات  اقتصادی کردن  و  ساماندهی 
نمایند، گفت: در این خصوص بایستی نتیجه این اقدام در اسرع وقت به 

شورا و کمیسیون ارائه شود. 
 زارعی یادآور شد: با توجه به تولید محصولات متنوع از باغات قصردشت، 
به  نسبت  کشاورزی  فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان 
لازم  اقدامات  قصردشت  باغات  در  فصلی  بازارچه های  ایجاد  و  جانمایی 

را انجام دهد.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز:

تحلیل این خبر را  در ستون 
سمت راستبخوانید


